
 

The Fundamental Principle:
 
The Pink team upholds the fundamental principle that mutual respect shall guide a Pink individual’s relationship 
with other team individuals; the course staff and mentors; outside contacts and customers established as a 
representative of the Pink team; and, most importantly, him/herself. Acting respectfully entails that Pink team 
members shall
 

be honest and truthful in all forms of communication.  
 
unite to accomplish the goals of the course, which, beyond the creation of a novel product, include the 

education and enrichment of the lives of each Pink team member. 
 
be rational and considerate when working to fulfill the goals of the team.
 

Furthermore, the Pink team recognizes its exceptional diversity and offers its code of ethics in two forms: this 
English version and a corresponding Russian code of ethics.

 
 

The Fundamental Canons
 

Pink team members shall act in a manner consistent with the ethical codes of the 2.009 course, the 
Massachusetts Institute of Technology, and the American Society of Mechanical Engineers.

 
Pink team members shall allocate the budget solely for the advancement of the team project and shall not 

impinge on the 2.009 budget guidelines.
 
Pink team members shall conduct themselves such that the safety and well being of any one person is not 

infringed upon.
 
Pink team members shall work efficiently with a keen focus on both the task at hand and the end goals.
 
Pink team members shall support each other through an equitable division of labor, preventing the unfair 

burdening of any one person.
 
Every Pink team member shall take responsibility in ensuring that all of his/her delegated tasks are 

understood completely. This canon requires the individual Pink team member seek clarification 
in moments of confusions and the delegator state his/her objectives clearly. Furthermore, Pink 
team members shall resolve any misunderstandings that arise in a patient, productive, and timely 
fashion.

 
Pink team members shall be engaged in completing their assigned tasks and proactive in seeking out work 

during periods of inactivity.
 
Pink team members shall communicate their progress with the rest of the team, such that every individual 

member can accurately understand the goals and status of all the current work at any given time.
 
Pink team members shall develop an open and collaborative environment by understanding the personal 

values and background of each team member and by acting in a non-judgmental manner.
 
Furthermore, Pink team members shall not be afraid of voicing their opinions, even in the face of majority 

opposition, as long as these suggestions arise due to a general concern for the welfare of the team. 
 

 



 

Pink team members shall strive for an enjoyable team experience through moral support and positive 
attitudes.

 
Pink team members shall objectively analyze the current progress of the team yet celebrate any successes 

as well as failures, recognizing that the accomplishment of team goals is not contingent upon the 
success of individual and incremental milestones.

 
Even in times of difficulty, Pink team members shall persevere and neither give up nor allow others to give 

up by remembering the unity of the team and the mutual support among team members.
 
 
Основные принципы:
 
Мы, Розовые, придерживаемся принципа, согласно которому взаимное уважение должно 
стать основной для взаимодействия между каждым отдельным Розовым и остальными 
Розовыми, персоналом и учителями, другими контактными лицами, не связанными 
напрямую с курсом, с которыми Розовый общается как представитель команды. Что еще 
важнее, Розовый также должен относиться с уважением к себе, как бы тяжело то иногда не 
было. Уважительное обращение предполагает 
 

честность и открытость во всех формах взаимоотношений.
 

сплоченность во имя достижения целей курса, которые, помимо создания продукта, 
включают обучение и обогащение жизни каждого Розового.
 
рациональность и осведомленость во время работы

 
Более того, Розовые считают, что им повезло с национальным разнообразием в команде, 
так что этот документ представлен на двух языках: Русском и Английском.
 
 
 
 
Основные законы
 
Розовые должны действовать в соответствии с этикой 2009, МИТ, и Американского 

сообщества Инженеров-Механиков.
 
Розовые должны использовать бюджет только на благо проекта и не должны нарушать 

установленные 2009 правила распределения бюджета.
 
Розовые должны всегда вести себя так, чтобы безопасность и целостность какого бы то ни 

было человека (даже самого плохого) не подвергалась риску.
 
Розовые должны работать продуктивно, фокусируясь как на сиюминутных задачах, так и на 

конечных целях.
 
Розовые должны поддерживать друг друга равно распределяя труд и предотвращая 

несправедливую эксплуатацию любого отдельно взятого Розового.
 

 



 

Всякий Розовый отвечает за то, чтобы все делегированные им задачи были поняты 
до конца. Это правило требует от исполнителя-Розового искать разъяснений в 
моменты затруднения, а дедегирующего Розового - доносить свои пожелания 
доходчиво. Более того, Розовые должны разрешать любые непонимания 
терпеливо, продуктивно и быстро! 

 
Розовые должны быть активно вовлечены в завершение своих заданий, когда задания 

есть, и активно искать задания, когда заданий нет.
 
Розовые должны сообщать о своих успехах остальной команде, так чтобы каждый 

отдельно взятый Розвый понимал в каком состоянии находится работа в каждый 
отдельно взятый момент.

 
Розовые должны развить открытую и кооперативную среду; это достигается пониманием 

персональных ценностей и опыта каждого данного Розового, и общением без 
предрассудков.

 
Более того, Розовые не должны бояться заявить о своем мнении, даже если оно идет 

вразрез со мнением большинства, до тех пор, пока предложения касаются общих 
задач и благополучия Розовых.

 
Розовые должны стремиться к тому, чтобы опыт работы в команде был приятным: 

оказывать моральную поддержку и мыслить позитивно
 
Розовые должны объекивно анализироваь текущий прогресс команды, но радоваться 

победам и поражениям, понимая что общий успех предприятия не предрешается в 
зависимости от того, как пройдена какая-то веха на пути к завершению проекта.

 
Даже в трудные времена, Розовые должны держать хвост пистолетом и придерживать 

хвосты других!
 

 


